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Baveći se svojom profesijom u toku rada sam mnogo putovao i imao 
prilike da upoznam ljude različitih rasa, boje kože, religije, kulture, 
istorijskog nasleđa, itd., kao i njihove životne brige. 

Podsticaj za pisanje romana bila su razmišljanja o ljudskoj 
egzistenciji, prolaznosti i besmislu života, usamljenosti i nemoći 
čoveka da utiče na stvari koje mu se dešavaju u životu. 

U ovoj knizi navodim cinjenice, da čitaoci mogu da razumeju sve 
dobre i loše i katastrofalne pojave, koje ljudi kao najintelegentnije 
zivotinje na našoj planeti, čine jedni drugima, i kako to u poređenju 
sa drugim planetama, vanzemaljci vide kroz određene likove i 
događaje na našoj planeti . 

Ovu knjigu sam napisao sa idejom da pokažem kako nas ljude, u 
našoj galaksiji vide ljudi drugih planeta. 

AUTOR 
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Vanzemaljčevo detinjstvo i obrazovanje 

Od ranog uzrasta, bio sam miran dečak, koga su susedi zvali Sanjar. 

Razlog je bio što sam bio usamljenik koji se nije mnogo družio sa 
drugom decom. Stvarno, samo kada su me ponekad pozivali da se 
igramo. Većinu slobodnog vremena provodio sam lutajući i 
istražujući pored obližnje reke, gde sam takođe često pecao i plivao. 

Moj otac je poginuo kad sam bio veoma mlad, i kao rezultat toga, ne 
sećam ga se. Moj najstariji stric, koji je imao više zanata pozvao bi 
me da mu pomognem kad mu je pomoć bila potrebna. On bi rekao: 
„Šta god vidiš kako je napravljeno, mogao bi da izgradiš isto ili 
bolje. Zapamti da uvek pažljivo posmatraš i koristiš svoju logiku.” 
Ostavio je veliki utisak na mene, posebno na moje nezavisne 
sposobnosti razmišljanja, koje su mi služile tokom mog 
profesionalnog života. 

U detinjstvu sam bio opsednut pitanjima kako i zašto su sve ove 
pojave i  stvari okolo nas baš ovakve kakve jesu. 

Ponekad sam pitao majku da objasni. Ona bi mi odgovorila da sam 
rođen u znaku Orionovog pojasa, što znači da ću biti putnik prema 
lokalnim narodnim verovanjima i da ću s vremenom naučiti 
odgovore. Govorila je: „Znaj da je na dan tvog rođenja tvoj otac  
obećao da ćeš biti obrazovan.“ 

Kada sam imao oko sedam godina, upisan sam u obližnju osnovnu 
školu, te nakon završavanja upisao sam se u obližnju nižu 
gimnaziju, nakon koje sam nastavio školovanje u višoj gimnaziji 
koja je uključivala ne samo tradicionalne već i tehničke i socijalno 
naprednije predmete. 
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Prvih nekoliko godina u višoj gimnaziji nisam bio baš dobar učenik, 
ali kada sam ušao u treću godinu i kada smo počeli da učimo više 
naučnih i raznovrsnih predmeta, to je izazvalo moje interesovanje i 
postao sam najbolji učenik ne samo u mom razredu, već i u celoj 
školi. 

Sećam se predmeta geografije. Na kratko smo proučavali 
Univerzum sa naglaskom na sastav galaksija i funkciju njenih 
zvezda, planeta itd. Konačno, moja pitanja o majci prirodi su počela 
da dobijaju odgovore.  

 U to vreme profesor je objasnio da Univerzum postoji i da niko 
nikada neće znati mnogo o njemu. Da bi neko dao izjavu  o 
nastanku Univerzuma  rekao je: „Taj mora da bude u stanju da pruži 
jasne odgovore: gde, odakle, kada i kako.“ 

On prema tome osporava trenutno prihvaćene teorije, i umesto toga 
pita: „Kako je Univerzum stvoren?“ Mora da postoji prostor u kome 
je Univerzum stvoren. Šta je izvan tog prostora? Od čega je? U tom 
prostoru morala je postojati „materija“. Ne verujem da danas postoje 
dokazane činjenice koje bi neosporno dale odgovor na ova pitanja. 
Isto tako ne postoji dokazana tehnologija koja bi nedvosmisleno dala 
neosporno kada i kako?  

Profesor nam se obratio: „Drage kolege, živimo u skladu sa 
zakonima Univerzuma, koje zovemo majka priroda. Sve u 
Univerzumu je uslovljeno. Za svako „zašto“ odgovor mora da 
uključuje „zato“. Molim vas, ne zaboravite ovo, i želim Vam sve 
najbolje u budućnosti.“ 

Subjekat Univerzuma bio mi je zanimljiv, i nakon što sam završio 
srednju školu odlučio sam da se upišem na prestižni Univerzitet 
Galaktika. Fakultet Galaksije, za proučavanje galaksija, sunčanih 
sistema i planeta. Želeo sam da naučim kako funkcionišu sunčani 
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sistemi u galaksiji, i život na planetima. Konkretno, hteo sam da 
znam da li postoje planete u našoj galaksiji sa životom drugačijim od 
našeg i na koji način se mogu razlikovati. Zato sam odlučio da se 
upišem u program „Međplanetarna putovanja“. 

Nakon diplomiranja, zaposlio sam se u Institutu za međuplanetarni 
prenos života da bih bio obučen za putovanja međugalaktičkim 
planetarnim inspekcijama. 
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Kriterijum za selekciju domaćina moje kopije 

Sledeći korak je da naučim iz kompjuterskih programa, ne samo 
kako će moja kopija putovati kroz svemir, već i kako da okupiram 
mozak drugog čoveka.  

Na sastanku, siguran sam da će autoritet zaključiti da sam dobro 
razumeo temu, ali ako postavljaju pitanja kao što su: 

Kriterijum izbora kao domaćina moje kopije, pol, godine, 
obrazovanje, obuka, itd. 

- Kako će se ova osoba ponašati da ne bude viđena kao 
vanzemaljac? 

- Kako će moja kopija putovati od kontinenta do kontinenta 
misleći da će možda biti i različitih ljudi, sa različitim bojama 
kože, jezikom, kulturom, itd., ili su produkt timova sa drugih 
planeta? 

- Da li bi trebao da znam kako ljudi komuniciraju međusobno? 
- Status tehnologije, ekonomije, životni vek, itd. 
- Kakva vrsta bioloških i drugih životinja postoji?  
- Kakve informacije ću prikupiti da ažuriram naše dokumente 

kao što su: opis planete kontinenata, njihova geografija, 
klimatski uslovi, itd.? 

Ove detalje moram da znam ili ću se smatrati nesposobnim za 
zadatak. 

Ranije, sećam se šta mi je koordinator međuplanetarnih putovanja 
rekao, kopija moga uma će biti prebačen na planetu Zemlju preko 
elektromagnetskih talasa, bez obrazloženja detalja. 
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Dok sam pripremao beleške, bilo je očigledno da mi treba pomoć. 
Logično mesto je bilo da se sastanem sa koordinatorom 
međuplanetarnih putovanja nadajući se da će mi dati više smera i 
instrukcija.  

Ono što sam naučio od koordinatora je da je Interplanetarna 
putnička direkcija (IPTO) razvila sofisticirane kompjuterske 
programe koji bi bili korišćeni za kontrolu i navođenje moje kopije u 
činu opsedanja uma lica kako bi mogao mojim dupliciranim umom 
da istražujem zanimljiv život na planeti, zabeležim i prenesem u 
našu kompjutersku laboratoriju.  

Nakon posla, sedeo sam u svojoj kancelariji kod kuće i analizirao 
podatke koje sam prikupio, ali nisam bio zadovoljan. Moram da 
pripremim sve odgovore. Sećam se dana kada sam predstavio 
diplomsku disertaciju fakultetskom veću, predsednik veća mi je 
čestitao i rekao da imam „analitički um”, a mnoge institucije će biti 
srećne da me zaposle. Osećao sam se veoma srećanim. Bilo je već 
kasno pa sam otišao u spavaću sobu ali nisam mogao da zaspim za 
dugo. 

Razmišljajući o osobi na planeti čiji ću mozak zauzeti svojim umom, 
bio sam uveren da bi pojedinac trebao biti od najkompetentnijih 
pojedinaca u sličnoj oblasti.  

Sledeće pitanje je pol pojedinca, žena ili muškarac?  

Žene su neposredno više vezane za porodicu, ne samo dojenjem 
dece, već i stvaranjem porodice. A i generalno gledajući, žene su 
egocentrične i žele da im se drugi dive. Ovaj zadatak je zasnovan na 
opsežnim putovanjima koje zahteva vreme provedeno daleko od 
kuće i zato izbor žena ne bi bila dobra ideja. 
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Muškarci generalno obezbeđuju porodicu finansijski i mogu da rade 
na zadacima širom planete. Takođe, oni su fizički jači i 
avanturističniji nego žene. To znači da je izbor muškaraca bolji. 

Kandidat mora da bude univerzitetski obrazovan i sredovečan, što 
znači, već dobro iskusan u oblasti rada. Izabrao bih nekoga sa 
tehničkom znanjem, jer oni generalno razumeju razne vrste 
industrije, biznisa, obrazovanja i politike. Oni su tvorci ne samo 
bogatstva već i dobrobiti celog društva. 

Tehničko osoblje nema problema u komunikaciji sa kolegama širom 
planete. Bez obzira na boju kože, jezik ili kulturu, putovanja moje 
kopije po svetu ne bi trebalo da bude problem. Ako moja kopija 
treba da istražuje kontinent detaljnije koji zahteva produženi 
boravak, onda bih tamo potražio lokalnog kandidata.  

Moja pretpostavka je da je posle sto hiljada godina (od kada je život 
ponovo pokrenut na planeti) postojala mogućnost da su druge 
planetarne posade, sa drugih planeta, pokrenule sopstvene akcije 
stvarajući različite vrste ljudi koji su se razvijali nezavisno od 
drugih. Te prema tome, prevodioci jezika biće potrebni. 

Za sada bio sam ubeđen da imam ubedljive odgovore na sva pitanja 
koja bi mi možda bila postavljena, pa sam zatražio sastanak sa 
mojim Liderom. 

Sledećeg dana smo se sreli i ja sam ga obavestio  što  sam istražio i 
stanju moje pripreme plana putovanja na kojoj je Lider došao do 
zaključka da moj plan ispunjava neophodne uslove. Onda je rekao 
da će tražiti termin da predstavim moj plan putovanja na odobrenje. 

Dva dana kasnije bio sam pozvan da prezentiram moj plan Koncilu. 

Nakon moje prezentacije, Savet je odobrio plan i naglasio da moram 
da obratim strogu pažnju na osobu koja će služiti kao moja kopija da 
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ne bi bila identifikovana i korišćena od strane vanzemaljaca. Obećali 
su da će izdati odobrenje za putovanje mom Lideru.  

Uz odobrenje koje mi je pruženo, moj vođa je predložio da uzmem 
dva dana odmora, što sam rado uradio. Kad sam se vratio, Lider me 
je uputio u kabinu laboratorije na probu putnih procedura. Na kraju 
dana, Lider je rekao da je testiranje uspešno završeno. Na dan 
interplanetarnog putovanja moje kopije izvršićemo istu proceduru 
ali, nakon toga prenos moje kopije biće izvršen od strane tehničke 
ekipe. „Sedeći u kabini nećete videti nijednu zvezdu ili planetu zbog 
brzine kojom će vaša kopija biti prebačena do mesta koje ste izabrali. 
Pošto je kraj dana, trebalo bi da odeš kući i opustiš se.“  
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Pravedni društveni politički sistem 

Ja mislim Karlo, da bi svaki izborni okrug u zemlji trebalo da se 
prilagodi tako da se uspostavi „Politički sistem pravednog društva“. 
Stoga, neće biti „ni bogatih ni siromašnih“. Državni poslovi trebalo 
bi da budu pod kontrolom i administracijom njihovih izabranih 
predstavnika, a ne u rukama nekolicine bogatih, što je ne samo u 
SAD i EU, već u svim zemljama širom sveta. Uzgred, izabrani 
predstavnici koji ne sprovode primenu plana i programa na osnovu 
koga su izabrani, trebalo bi da izborni organi imaju pravo da ih 
smene.  

Izborni okruzi trebalo bi da naprave plan za izmene zakona kako bi 
se definisali svi aspekti života u zemljama i da se odobri od strane 
građana na referendumu. 

Pre svega, postoji imperativ da se ukloni politička partijska 
diktatura. Drugim rečima, da se uspostavi društvo bez političkih 
stranaka. Svi izabrani predstavnici biće nezavisni i prema svojoj 
savesti glasaće tajnim glasanjem o bilo kojoj temi o kojoj se 
raspravlja na državnom nivou. Stoga, partijska diktatura će biti 
ukinuta, i ne bi bilo više manipulacije ili zavrtanja ruku od strane 
moćnih.  

Bogatstvo je stvoreno od strane naroda, a ne samo od ovih na vlasti 
kojima smo podvrgnuti. Kao dodatak, mislim da bi bogatstvo, koje 
su tokom vekova nakupile milijarderske porodice, trebalo da bude 
nacionalizovano, i prema tome neće biti nasleđivano od njihovih 
potomaka. 
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Verovatno si u pravu Mario. Ali to je utopija s obzirom na sadašnje 
stanje svetskog poretka i posebno političkog sistema kapitalizma na 
zapadu kome i mi pripadamo.  

Elita nije spremna ili voljna da podeli svoje bogatstvo sa građanima. 
Kroz istoriju, zasnovanu na ljudskom ponašanju, glavni pokretač 
društvenih promena je definisan od strane grupe pojedinaca 
nazvane elite da formiraju državu, te prema tome, oni veruju da 
imaju pravo da budu prvi za stolom. 

U pravu si, ali ljudi 21. veka više ne žele da budu robovi bogatih.  

Siguran sam, znaš i sam da ako ljudi u zapadnim zemljama zatraže 
referendum, elita koja kontroliše banke, vojsku i vlastodržce uzeće 
ne samo propagandu već i sve opcije da onemoguće promene. 

Oni će nastaviti da ispiraju mozak narodu propagandom da sadašnji 
kapitalistički sistem, koji se ponekad zove „kapitalistička 
demokratija“, je najbolje što je čovečanstvo do sada stvorilo. Elita 
sebe vidi kao svetlost na brdu, izuzetnu i superiorniju od svih, ali u 
stvari, oni postaju novoosnovana demokratija militantna kao 
gangstersko društvo, pljačkaši bogatstva. 

Oni će koristiti policiju, i ako je potrebno vojsku kako bi ugušili sve 
proteste i pobune. Tako, bojim se da će krv nevinih biti prolivena. 
Oni su prebacili spoljnu politiku na ratne krvopije kako bi izbegli 
probleme u svojim državama. 

Znas šta se dešavalo kroz istoriju, kada su ljudi pokušavali da 
promene državne sisteme i režime. 

Ali, gledajući šta se sada dešava u svetu, oni na vlasti možda će 
uskoro početi sa reformama kako bi se izbeglo krvoproliće.  
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Voleo bih da si u pravu, ali nažalost, odgovor je: „Ne.“ SAD i 
evropska politička elita su samo zainteresovani za oveokovečnost iz 
prošlosti, američkih i njihovih anglo-saksonskih imperijalnih ciljeva. 

Ali dobro znaš, oni su spremni da koriste sva sredstva da uguše 
moguće promene u sistemu uspostavljenom u prošlosti, i pojačanom 
od devedesetih godina od strane: Buša, Klintona, Obame, Blair, 
Giscard De Stein, Genscher, itd. Ispružena ruka moćne elite.  

Pravični politički sistem nije u njihovim knjigama, već 
uspostavljanje AI u svim aspektima društva o kojima smo ranije 
razgovarali. 

Slažem se, kapitalistički politički sistem treba da se zameni, ali 
pitanje je kako možemo da primenimo sistem pravednog društva 
koji predlažeš.  

Za mene, ekonomski sistem zemalja treba da bude zasnovan na 
zapošljavanju, što znači da se stvori planirana mogućnost 
zapošljavanja, uključujući obavezu rada za svakog, a ne samo da se 
ima pravo na bolji životni standard. 

Međutim, mislim da bi narod trebalo da pokrene pokret da definiše 
kakav je politički sistem prihvatljiv pre referenduma.  

Proučavanjem istorije sveta prema ustavu svih zemlja zaključuje se 
da ljudi imaju ista prava, a ne da neki imaju više prava od drugih. 
Takođe, po svim religijskim učenjima ljudi su jednaki moćnom 
Bogu.  

Uzimajući ova dva osnovna principa Mario, ne bi trebalo da bude 
tako teško da se donesu novi zakoni. 

Slažem se.  
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„Pravedno društvo“ treba biti zasnovano da: „Nema bogatih ni 
siromašnih ljudi.“ 

To je upravo ono što piše u izjavi pokojnog američkog predsednika 
Abrahama Linkolna:  “… vlast naroda, od strane naroda, za narod, 
neće napustiti zemlju… Za mene, predsednika je definisano 
„Pravedno društvo“. 

Bez obzira na vrstu zaposlenja, plata ljudi treba biti zasnovana na 
osnovu osnovnih troškova. Troškovi bi trebalo da obuhvate: 
državne poreze, odbitke na zaradu: kredit na kuću, kredite za 
automobile, troškove komunalnih usluga, hranu, odeću, troškove za 
decu, uključujući troškove njihovog obrazovanja, troškove 
zdravstvene zaštite, mesec dana odmora, osiguranje i penzije. 

Treba odrediti proizvodne norme. Na primer, tona po smeni. 
Količina ili mera na poslu koje svaki radnik mora da proizvede ili 
učini da bi kompenzovao troškove prodaje proizvoda. Pored toga, 
troškovi proizvoda će uključiti administrativne troškove preduzeća, 
troškove održavanja sistemske opreme, modernizaciju proizvodnih 
sistema, infrastrukture, itd. 

Slično tome, svi ostali radnici u proizvodnji treba da budu 
postavljeni. 

U ovo doba ljudskog napretka, troškovi prodaje proizvoda treba da 
budu zasnovani na visokotehnološkoj tehnologiji prilagođenoj 
društvu, kako bi se minimalizovali troškovi administracije i 
poboljšale plate radničke klase.  

Da bi se promovisalo obrazovanje, odgovornost svih treba da se 
uzme u obzir za definisanje individualnih plata. Na primer: plata 
najvišeg menadžera industrijske kompanije ne bi trebalo da budu 
više od 2,25 puta veće od prosečnih plata radnika kompanije ili 
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administrativnih radnika. Za najkvalifikovaniji radnike, kao što su 
inženjeri i menadžeri odeljenja, plate ne bi trebalo da budu više od 
dva puta prosečne plate radnika.  

Plate opštinskih zvaničnika ne bi trebalo da budu veće od 
menadžera odeljenja operacionih kompanija i ne bi trebale da budu 
veće od 1,5 odsto prosečne plate zaposlenih u opštini. 

Plata zaposlenih u sistemu zdravstva i obrazovanja trebalo bi da 
bude 1,75 puta veća od plate radnika u opštini, dok bi plata lekara 
trebalo da bude dva puta veća od plate zaposlenih u sistemu 
zdravstva i obrazovanja. 

Kako da postignemo sve ovo Karlo?  

Ništa se ne dešava preko noći, ali da bi izbegli pobune i krvoproliće, 
moramo početi da planiramo i definišemo sistem, pre nego što ljudi 
budu pozvani da glasaju na referendumima. 

Mislim da bi novi sistem prvo trebalo da počne da stvara nove 
generacije koristeći obrazovanje u ranoj fazi dečijeg vaspitanja kao 
alat. 

Da, u pravu si Karlo. 

Kada sam bio student treće godine u našoj višoj gimnaziji, 
proučavali smo mnoge predmete, uključujući filozofiju i psihologiju. 
Još uvek se sećam stare teorije grčkih filozofa o obrazovanju, poput 
Hipokrata, Sokrata i Aristotela. Hipokrat, posmatrajući ljudsko 
ponašanje klasifikovao je temperament ljudi: kolerik (marljiv, 
analitičan, temperamentan, vođa, …), sangvinik (oportunista, 
avanturista, nepouzdan), flegmatik (smiren, bezbrižan, bez emocija), 
melanholik (depresivan, pesimista, beznadežan, nezadovoljan). 
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Prema tome, na osnovu filozofskih razmišljanja mi stičemo znanje 
obrazovanjem. 

Sokrat: “… uz korišćenje znanja učimo razlike.“ Aristotel: “... 
dobijamo znanje od dokaza koje posmatramo u svetu oko nas … ” 

Treba da pomenem da su stari Rimljani definisali decu po rođenju 
kao “tabula raza” što znači: “prazna ploča” i zato je obrazovanje 
mladih u njihovom ranom dobu neophodno, tako da je obrazovanje 
neophodno za modifikovanje njihovog naslednog genetskog 
temperamenta i stvaranje pozitivnih ljudskih individua za buduće 
generacije u našim društvima.  

Zato bi trebalo da počnemo da učimo decu od 3 do 4 godine starosti 
o njihovoj odgovornosti, a ne samo o njihovim pravima. 

Kako bismo znali šta je dobro, a šta loše, osim ako ne naučimo. Je li 
tačno? 

Mladi moraju da razumeju dobro prema lošem, obaveze prema 
ignorisanju, poštovanje prema nepoštovanju, ljubav prema mržnji, 
rad prema neradu, pomoć prema tiraniji, itd.  

Ova teorija o kojoj sam čitao, je testirana na više od desetina hiljada 
male dece od strane istraživačkog tima dr. Protopopov u bivšem 
USSR-u, i dokazana da su grčki filozofi bili u pravu.  

Trebalo bi da razumemo da su ljudi najinteligentnija stvorenja na 
planeti. Posmatrajući druge životinjske vrste, uključujući i biljke, 
imaju inteligenciju neophodnu za preživljavanje u određenom 
uslovima. Ponekad je veoma iznenađujuće videti kako to rade. 

Neke vrste poput ljudi, razvile su predatorski instinkt do krajnosti. 
Oni koji postanu vođe plemena podvrgavaju druge da rade za njih. 
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Ljudska standardna tehnika je varanje, očita laž, podmićivanje, 
maltretiranje, izvrtanje ruku u najružnijem obliku. 

Stoga, po mom mišljenju, jedini način da se iskoreni predatorsko 
ljudsko ponašanje je da se obrazovanje u ranoj dobi koristi kao 
metoda za vaspitanje budućih generacija.  

Nažalost, moćno anglo-saksonsko vođstvo trenutno ne koristi ova 
učenja iz prošlosti. Oni su praktično uklonili predmet istorije iz 
školskog nastavnog programa, tako da mladima ispiraju mozak i 
omogućavaju lakše upravljanje njihovim mozgovima.  

Sadašnja vladajuća klasa, nazvana kapitalistička liberalna 
demokratija, razvila je model korporativnog upravljanja, 
propagirajući da je to najrazvijenije stanje ljudske evolucije, ali to 
nije ništa drugo do nastavak imperijalnog sistema srednjeg veka koji 
je neprihvatljiv za ljude 21. veka. 

U pravu si Mario. U anglo-saksonskim zemljama, verujem, decu uče 
da su superiornija rasa od drugih, kao u nacističkoj Nemačkoj. Oni 
promovišu ne samo svoj obrazovni sistem bez istorijskog predmeta 
već i ljudski prirodni rodni identitet kako bi kontrolisali i zavaravali 
nove generacije. 

Usavršili su teoriju nemačkog nacističkog ministra propagande 
Goebbelsa: „Ponavljaj laži dovoljno dugo, ljudi će prihvatiti da je 
istina“.  

Ali, vratimo se u istoriju Severne Amerike (SAD i Kanada). Nakon 
poraza Britanskog carstva, prvi naseljenici su uglavnom anglo-
saksonci koji su ukorenili britanski imperijalni sistem vlasti što znači 
imati elitu, radnike i seljake. Afrički robovi i američki domoroci nisu 
imali prava tamo. 
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Ubrzo nakon stvaranja novih zemalja, doseljenici iz celog sveta su se 
odomaćili tamo. Kao što znas, imigranti imaju različit nacionalni 
identitet: religiju, istoriju, jezik, boju kože, itd. Zbog teških uslova za 
preživljavanje u novoj zemlji, novi naseljenici se takmiče između. To 
je elita dobro razumela. Koristeći stare taktike, podsticali su 
netoleranciju i nepoverenje među nacijama, omogućavajući im da 
lako vladaju.  

Istu politiku primenjuju i na ciljane svetske zemlje, čime podstiču 
ratove širom sveta.  

Sada, bez oklevanja, elita otvoreno priznaje: „Mi lažemo, varamo, 
krademo“, i naravno, oni podmićuju ili ubijaju one koji im se 
suprotstave. Kao što se sama proglašava superiornom, izuzetnom, 
svetlom na brdu, njihova nova demokratija ide ka stvaranju društva 
gangstera.  

Ovakve vladajuće prakse iz proteklih vekova treba zameniti prema 
ljudskom napretku današnjeg doba. 

U pravu si, Karlo. Ali mislim da ovakvi svetski režimi neće trajati 
dugo, a sigurno ne zauvek. Sistem je zastareo. Sistem kapitalizma je 
replika srednjovekovnog feudalnog sistema sa gospodarima koji se 
sada zovu elita, sluge i plaćenici. Elita je sada postala vlasnik 
bogatstva zemalja i treba je zameniti. Novi državni ustavi treba da 
budu zasnovani na konceptu: „Nema bogatih i nema siromasnih” 
kao što smo pričali ranije.  

Pitanje je: kako?  

Seti se, na zapadu, elita je vlasnik bankarskae industrije, vojnog 
industrijskog kompleksa, medijske propagande i većine političara. 
Ni mi Italijani kao deo zapadnog sveta nismo izuzeti. 
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Mario, ključ je u rukama američkog naroda. Oni su najviše lišeni 
bogatstva, i svakako snaga koja bi mogla da napravi promene. 

Po Oxfam Amerika, 1% je vlasnik 90%, dok 99% je vlasnik samo 10% 
celog bogatstva SAD.  

Vratimo se obrazovanju dece. Moramo sprovesti pravilan obrazovni 
sistem, kako bi deca naučila ne samo svoja prava, već i svoje 
obaveze kao potrebu da podrže razvoj svojih nacija, i da žive sa 
svim nacijama u miru.  

Učenici u školama moraju da nauče istoriju, da ne bi ponovili greške iz 
prošlosti. Sećas se stare latinske izreke: “Istorija je učiteljica života.” 

Dragi Mario, razgovarali smo o ovim svetskim pitanjima, ali na 
žalost, oni koji su na vlasti ne brinu o našem mišljenju i proceni. 

Bojim se da si u pravu. Elita neće dozvoliti nikakvu promenu 
sistema. Narod je ostavljen da veruje. Sistem koji je uspostavljen je 
najbolji kojeg je čovečanstvo stvorilo danas. 

Svetska populacija mora da radi za elitu, ne poseduje ništa i bude 
srećna. 

Karlo, kada si rekao u rukama naroda, glasanje za promenu vlasti bi 
trebalo da bude najmanje zlo, ili mislis o klasičnom načinu promene 
sistema, revolucije ili vojni udar? 

Postoji li neki drugi način, Mario? 

Mislim da ne postoji. U sadašnjosti, promena vlade je kao da 
kandidati stranke sede na stolicama koje se okreću, ali vojni udar 
može da donese pravu promenu, a to je najmanje krvavo i skupo za 
zemlju.  
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Pravedni društveni politički sistem 

Ja mislim Karlo, da bi svaki izborni okrug u zemlji trebalo da se 
prilagodi tako da se uspostavi „Politički sistem pravednog društva“. 
Stoga, neće biti „ni bogatih ni siromašnih“. Državni poslovi trebalo 
bi da budu pod kontrolom i administracijom njihovih izabranih 
predstavnika, a ne u rukama nekolicine bogatih, što je ne samo u 
SAD i EU, već u svim zemljama širom sveta. Uzgred, izabrani 
predstavnici koji ne sprovode primenu plana i programa na osnovu 
koga su izabrani, trebalo bi da izborni organi imaju pravo da ih 
smene.  

Izborni okruzi trebalo bi da naprave plan za izmene zakona kako bi 
se definisali svi aspekti života u zemljama i da se odobri od strane 
građana na referendumu. 

Pre svega, postoji imperativ da se ukloni politička partijska 
diktatura. Drugim rečima, da se uspostavi društvo bez političkih 
stranaka. Svi izabrani predstavnici biće nezavisni i prema svojoj 
savesti glasaće tajnim glasanjem o bilo kojoj temi o kojoj se 
raspravlja na državnom nivou. Stoga, partijska diktatura će biti 
ukinuta, i ne bi bilo više manipulacije ili zavrtanja ruku od strane 
moćnih.  

Bogatstvo je stvoreno od strane naroda, a ne samo od ovih na vlasti 
kojima smo podvrgnuti. Kao dodatak, mislim da bi bogatstvo, koje 
su tokom vekova nakupile milijarderske porodice, trebalo da bude 
nacionalizovano, i prema tome neće biti nasleđivano od njihovih 
potomaka. 
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Verovatno si u pravu Mario. Ali to je utopija s obzirom na sadašnje 
stanje svetskog poretka i posebno političkog sistema kapitalizma na 
zapadu kome i mi pripadamo.  

Elita nije spremna ili voljna da podeli svoje bogatstvo sa građanima. 
Kroz istoriju, zasnovanu na ljudskom ponašanju, glavni pokretač 
društvenih promena je definisan od strane grupe pojedinaca 
nazvane elite da formiraju državu, te prema tome, oni veruju da 
imaju pravo da budu prvi za stolom. 

U pravu si, ali ljudi 21. veka više ne žele da budu robovi bogatih.  

Siguran sam, znaš i sam da ako ljudi u zapadnim zemljama zatraže 
referendum, elita koja kontroliše banke, vojsku i vlastodržce uzeće 
ne samo propagandu već i sve opcije da onemoguće promene. 

Oni će nastaviti da ispiraju mozak narodu propagandom da sadašnji 
kapitalistički sistem, koji se ponekad zove „kapitalistička 
demokratija“, je najbolje što je čovečanstvo do sada stvorilo. Elita 
sebe vidi kao svetlost na brdu, izuzetnu i superiorniju od svih, ali u 
stvari, oni postaju novoosnovana demokratija militantna kao 
gangstersko društvo, pljačkaši bogatstva. 

Oni će koristiti policiju, i ako je potrebno vojsku kako bi ugušili sve 
proteste i pobune. Tako, bojim se da će krv nevinih biti prolivena. 
Oni su prebacili spoljnu politiku na ratne krvopije kako bi izbegli 
probleme u svojim državama. 

Znas šta se dešavalo kroz istoriju, kada su ljudi pokušavali da 
promene državne sisteme i režime. 

Ali, gledajući šta se sada dešava u svetu, oni na vlasti možda će 
uskoro početi sa reformama kako bi se izbeglo krvoproliće.  



Raport jednog vanzemaljca 
 

83 
 

Voleo bih da si u pravu, ali nažalost, odgovor je: „Ne.“ SAD i 
evropska politička elita su samo zainteresovani za oveokovečnost iz 
prošlosti, američkih i njihovih anglo-saksonskih imperijalnih ciljeva. 

Ali dobro znaš, oni su spremni da koriste sva sredstva da uguše 
moguće promene u sistemu uspostavljenom u prošlosti, i pojačanom 
od devedesetih godina od strane: Buša, Klintona, Obame, Blair, 
Giscard De Stein, Genscher, itd. Ispružena ruka moćne elite.  

Pravični politički sistem nije u njihovim knjigama, već 
uspostavljanje AI u svim aspektima društva o kojima smo ranije 
razgovarali. 

Slažem se, kapitalistički politički sistem treba da se zameni, ali 
pitanje je kako možemo da primenimo sistem pravednog društva 
koji predlažeš.  

Za mene, ekonomski sistem zemalja treba da bude zasnovan na 
zapošljavanju, što znači da se stvori planirana mogućnost 
zapošljavanja, uključujući obavezu rada za svakog, a ne samo da se 
ima pravo na bolji životni standard. 

Međutim, mislim da bi narod trebalo da pokrene pokret da definiše 
kakav je politički sistem prihvatljiv pre referenduma.  

Proučavanjem istorije sveta prema ustavu svih zemlja zaključuje se 
da ljudi imaju ista prava, a ne da neki imaju više prava od drugih. 
Takođe, po svim religijskim učenjima ljudi su jednaki moćnom 
Bogu.  

Uzimajući ova dva osnovna principa Mario, ne bi trebalo da bude 
tako teško da se donesu novi zakoni. 

Slažem se.  
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„Pravedno društvo“ treba biti zasnovano da: „Nema bogatih ni 
siromašnih ljudi.“ 

To je upravo ono što piše u izjavi pokojnog američkog predsednika 
Abrahama Linkolna:  “… vlast naroda, od strane naroda, za narod, 
neće napustiti zemlju… Za mene, predsednika je definisano 
„Pravedno društvo“. 

Bez obzira na vrstu zaposlenja, plata ljudi treba biti zasnovana na 
osnovu osnovnih troškova. Troškovi bi trebalo da obuhvate: 
državne poreze, odbitke na zaradu: kredit na kuću, kredite za 
automobile, troškove komunalnih usluga, hranu, odeću, troškove za 
decu, uključujući troškove njihovog obrazovanja, troškove 
zdravstvene zaštite, mesec dana odmora, osiguranje i penzije. 

Treba odrediti proizvodne norme. Na primer, tona po smeni. 
Količina ili mera na poslu koje svaki radnik mora da proizvede ili 
učini da bi kompenzovao troškove prodaje proizvoda. Pored toga, 
troškovi proizvoda će uključiti administrativne troškove preduzeća, 
troškove održavanja sistemske opreme, modernizaciju proizvodnih 
sistema, infrastrukture, itd. 

Slično tome, svi ostali radnici u proizvodnji treba da budu 
postavljeni. 

U ovo doba ljudskog napretka, troškovi prodaje proizvoda treba da 
budu zasnovani na visokotehnološkoj tehnologiji prilagođenoj 
društvu, kako bi se minimalizovali troškovi administracije i 
poboljšale plate radničke klase.  

Da bi se promovisalo obrazovanje, odgovornost svih treba da se 
uzme u obzir za definisanje individualnih plata. Na primer: plata 
najvišeg menadžera industrijske kompanije ne bi trebalo da budu 
više od 2,25 puta veće od prosečnih plata radnika kompanije ili 
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administrativnih radnika. Za najkvalifikovaniji radnike, kao što su 
inženjeri i menadžeri odeljenja, plate ne bi trebalo da budu više od 
dva puta prosečne plate radnika.  

Plate opštinskih zvaničnika ne bi trebalo da budu veće od 
menadžera odeljenja operacionih kompanija i ne bi trebale da budu 
veće od 1,5 odsto prosečne plate zaposlenih u opštini. 

Plata zaposlenih u sistemu zdravstva i obrazovanja trebalo bi da 
bude 1,75 puta veća od plate radnika u opštini, dok bi plata lekara 
trebalo da bude dva puta veća od plate zaposlenih u sistemu 
zdravstva i obrazovanja. 

Kako da postignemo sve ovo Karlo?  

Ništa se ne dešava preko noći, ali da bi izbegli pobune i krvoproliće, 
moramo početi da planiramo i definišemo sistem, pre nego što ljudi 
budu pozvani da glasaju na referendumima. 

Mislim da bi novi sistem prvo trebalo da počne da stvara nove 
generacije koristeći obrazovanje u ranoj fazi dečijeg vaspitanja kao 
alat. 

Da, u pravu si Karlo. 

Kada sam bio student treće godine u našoj višoj gimnaziji, 
proučavali smo mnoge predmete, uključujući filozofiju i psihologiju. 
Još uvek se sećam stare teorije grčkih filozofa o obrazovanju, poput 
Hipokrata, Sokrata i Aristotela. Hipokrat, posmatrajući ljudsko 
ponašanje klasifikovao je temperament ljudi: kolerik (marljiv, 
analitičan, temperamentan, vođa, …), sangvinik (oportunista, 
avanturista, nepouzdan), flegmatik (smiren, bezbrižan, bez emocija), 
melanholik (depresivan, pesimista, beznadežan, nezadovoljan). 
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Prema tome, na osnovu filozofskih razmišljanja mi stičemo znanje 
obrazovanjem. 

Sokrat: “… uz korišćenje znanja učimo razlike.“ Aristotel: “... 
dobijamo znanje od dokaza koje posmatramo u svetu oko nas … ” 

Treba da pomenem da su stari Rimljani definisali decu po rođenju 
kao “tabula raza” što znači: “prazna ploča” i zato je obrazovanje 
mladih u njihovom ranom dobu neophodno, tako da je obrazovanje 
neophodno za modifikovanje njihovog naslednog genetskog 
temperamenta i stvaranje pozitivnih ljudskih individua za buduće 
generacije u našim društvima.  

Zato bi trebalo da počnemo da učimo decu od 3 do 4 godine starosti 
o njihovoj odgovornosti, a ne samo o njihovim pravima. 

Kako bismo znali šta je dobro, a šta loše, osim ako ne naučimo. Je li 
tačno? 

Mladi moraju da razumeju dobro prema lošem, obaveze prema 
ignorisanju, poštovanje prema nepoštovanju, ljubav prema mržnji, 
rad prema neradu, pomoć prema tiraniji, itd.  

Ova teorija o kojoj sam čitao, je testirana na više od desetina hiljada 
male dece od strane istraživačkog tima dr. Protopopov u bivšem 
USSR-u, i dokazana da su grčki filozofi bili u pravu.  

Trebalo bi da razumemo da su ljudi najinteligentnija stvorenja na 
planeti. Posmatrajući druge životinjske vrste, uključujući i biljke, 
imaju inteligenciju neophodnu za preživljavanje u određenom 
uslovima. Ponekad je veoma iznenađujuće videti kako to rade. 

Neke vrste poput ljudi, razvile su predatorski instinkt do krajnosti. 
Oni koji postanu vođe plemena podvrgavaju druge da rade za njih. 
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Ljudska standardna tehnika je varanje, očita laž, podmićivanje, 
maltretiranje, izvrtanje ruku u najružnijem obliku. 

Stoga, po mom mišljenju, jedini način da se iskoreni predatorsko 
ljudsko ponašanje je da se obrazovanje u ranoj dobi koristi kao 
metoda za vaspitanje budućih generacija.  

Nažalost, moćno anglo-saksonsko vođstvo trenutno ne koristi ova 
učenja iz prošlosti. Oni su praktično uklonili predmet istorije iz 
školskog nastavnog programa, tako da mladima ispiraju mozak i 
omogućavaju lakše upravljanje njihovim mozgovima.  

Sadašnja vladajuća klasa, nazvana kapitalistička liberalna 
demokratija, razvila je model korporativnog upravljanja, 
propagirajući da je to najrazvijenije stanje ljudske evolucije, ali to 
nije ništa drugo do nastavak imperijalnog sistema srednjeg veka koji 
je neprihvatljiv za ljude 21. veka. 

U pravu si Mario. U anglo-saksonskim zemljama, verujem, decu uče 
da su superiornija rasa od drugih, kao u nacističkoj Nemačkoj. Oni 
promovišu ne samo svoj obrazovni sistem bez istorijskog predmeta 
već i ljudski prirodni rodni identitet kako bi kontrolisali i zavaravali 
nove generacije. 

Usavršili su teoriju nemačkog nacističkog ministra propagande 
Goebbelsa: „Ponavljaj laži dovoljno dugo, ljudi će prihvatiti da je 
istina“.  

Ali, vratimo se u istoriju Severne Amerike (SAD i Kanada). Nakon 
poraza Britanskog carstva, prvi naseljenici su uglavnom anglo-
saksonci koji su ukorenili britanski imperijalni sistem vlasti što znači 
imati elitu, radnike i seljake. Afrički robovi i američki domoroci nisu 
imali prava tamo. 
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Ubrzo nakon stvaranja novih zemalja, doseljenici iz celog sveta su se 
odomaćili tamo. Kao što znas, imigranti imaju različit nacionalni 
identitet: religiju, istoriju, jezik, boju kože, itd. Zbog teških uslova za 
preživljavanje u novoj zemlji, novi naseljenici se takmiče između. To 
je elita dobro razumela. Koristeći stare taktike, podsticali su 
netoleranciju i nepoverenje među nacijama, omogućavajući im da 
lako vladaju.  

Istu politiku primenjuju i na ciljane svetske zemlje, čime podstiču 
ratove širom sveta.  

Sada, bez oklevanja, elita otvoreno priznaje: „Mi lažemo, varamo, 
krademo“, i naravno, oni podmićuju ili ubijaju one koji im se 
suprotstave. Kao što se sama proglašava superiornom, izuzetnom, 
svetlom na brdu, njihova nova demokratija ide ka stvaranju društva 
gangstera.  

Ovakve vladajuće prakse iz proteklih vekova treba zameniti prema 
ljudskom napretku današnjeg doba. 

U pravu si, Karlo. Ali mislim da ovakvi svetski režimi neće trajati 
dugo, a sigurno ne zauvek. Sistem je zastareo. Sistem kapitalizma je 
replika srednjovekovnog feudalnog sistema sa gospodarima koji se 
sada zovu elita, sluge i plaćenici. Elita je sada postala vlasnik 
bogatstva zemalja i treba je zameniti. Novi državni ustavi treba da 
budu zasnovani na konceptu: „Nema bogatih i nema siromasnih” 
kao što smo pričali ranije.  

Pitanje je: kako?  

Seti se, na zapadu, elita je vlasnik bankarskae industrije, vojnog 
industrijskog kompleksa, medijske propagande i većine političara. 
Ni mi Italijani kao deo zapadnog sveta nismo izuzeti. 
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Mario, ključ je u rukama američkog naroda. Oni su najviše lišeni 
bogatstva, i svakako snaga koja bi mogla da napravi promene. 

Po Oxfam Amerika, 1% je vlasnik 90%, dok 99% je vlasnik samo 10% 
celog bogatstva SAD.  

Vratimo se obrazovanju dece. Moramo sprovesti pravilan obrazovni 
sistem, kako bi deca naučila ne samo svoja prava, već i svoje 
obaveze kao potrebu da podrže razvoj svojih nacija, i da žive sa 
svim nacijama u miru.  

Učenici u školama moraju da nauče istoriju, da ne bi ponovili greške iz 
prošlosti. Sećas se stare latinske izreke: “Istorija je učiteljica života.” 

Dragi Mario, razgovarali smo o ovim svetskim pitanjima, ali na 
žalost, oni koji su na vlasti ne brinu o našem mišljenju i proceni. 

Bojim se da si u pravu. Elita neće dozvoliti nikakvu promenu 
sistema. Narod je ostavljen da veruje. Sistem koji je uspostavljen je 
najbolji kojeg je čovečanstvo stvorilo danas. 

Svetska populacija mora da radi za elitu, ne poseduje ništa i bude 
srećna. 

Karlo, kada si rekao u rukama naroda, glasanje za promenu vlasti bi 
trebalo da bude najmanje zlo, ili mislis o klasičnom načinu promene 
sistema, revolucije ili vojni udar? 

Postoji li neki drugi način, Mario? 

Mislim da ne postoji. U sadašnjosti, promena vlade je kao da 
kandidati stranke sede na stolicama koje se okreću, ali vojni udar 
može da donese pravu promenu, a to je najmanje krvavo i skupo za 
zemlju.  
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Za sada, tokom svih izbora na zapadu, kandidati političkih stranaka 
predstavljaju narodu nerealna obećanja, a ukoliko ih ne odobri elita, 
to su samo obećanja. 

Malo je kasno, i trebalo bi da idemo kući, Mario. Možda ćemo 
nastaviti da raspravljamo o ovim teskim pitanjima opet.  

Usput Mario, zaboravio sam da spomenem da će poslodavac moje 
supruge imati sastanke sa timom potencijalnog klijenta koji dolazi 
sledeće nedelje iz Ruske Federacije. 

Sećaš se, pomenula je ovo poslednji put kad smo se sreli. Nadam se 
da će posle sastanaka Anđelin poslodavac organizovati 
dobrodošlicu za Ruse, a njen šef će je možda pozvati.  

Običaj u našoj zemlji kao što znas je da ja, kao Anđelin muž, možda 
dobijem pozivnicu takođe. Jedva čekam da upoznam Ruse, pošto 
nikad nisam bio u njihovoj zemlji. Najviše što znam o Rusima i 
njihovoj zemlji je iz književnosti, a mediji su  danas vrlo 
neprijateljski nastrojeni prema njima.  

Malo je kasno večeras, i ako dobijem pozivnicu javiću ti kako je bilo.  

Imaj prijatno veče. 
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Just Society Political System 

I think, each state Constitution should amend the present laws to 
define all aspects of life in countries, and need to be approved by the 
citizens on referendums. 

The states affairs should be under control and administration of 
their elected representatives, and not in hands of very few as is, not 
only in US and EU, but in all countries around the world. By the 
way, the people elected representatives which do not implement the 
agenda on which they been elected, the constituencies should have 
power to remove them.   

First of all, there is imperative to remove the political party 
dictatorship. In another word, to establish the society without 
political parties. The constituencies elected representatives will all 
be independent, and accordingly to their conscience will vote using 
a secret ballot on any subject discussed in the state at level (local, 
state, federal) they been elected for. Therefore, the party dictatorship 
will be abolished, and no manipulation or arms twisting by the 
mighty, any more.  

The welt is created by the people, and not only by these in power we 
are subjected to.  In an addition I think; the wealth accumulated 
through centuries by the billionaire families should be nationalized; 
and therefore, will not be inheritable by their offspring’s.      

You are probably right Mario; bat that is a utopia considering the 
present state of world order; and especially Capitalism political 
system at West of which Italy is part.    

I do not think the Elite is ready or willing to share their wealth with 
the people. Through the history, based on the human behavior 
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patterns; the main driver in social changes is defined by a group of 
the individuals called the Elite to form a state; and therefore, they 
believe right to be the first at the table. 

You are right; but the people of 21st century do not want to be 
slaves to the rich anymore.  

I am sure, you know; if the people in the western countries request 
referendum’s; the Elite, that control banking, military and the 
lawmakers; will use, not only their media but all means to suppress 
it happen.  

They will continue to brain wash the people; propagating the 
present capitalism system, sometime called ‘capitalist democracy’, is 
the best that mankind did create so far.  The Elite see themselves as 
the light on a hill, exceptional, and superior to all; but actually, they 
become the new-founded democracy, militant like gangster society, 
the wealth Robbers.   

They will use police, and as necessary army; to quash any protest 
and uprisings, thus I am afraid the blood of innocent will be shed. In 
an addition, they have turned over foreign policy to warmongers to 
avoid at their home states issues and problems. 

You know what happened through the history; when the people 
tried to change the country systems and regimes. 

But, seeing what is happening in the world now; these in power 
may soon start with reforms as to avoid a bloodshed?      

I wish you are right; but unfortunately, the answer is NO. US and 
European Political Elite are interested only in perpetuating from the 
past, the American and their Anglo-Saxons Empire goals. 
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As you know well, they are willing to use any means necessary to 
quash possible changes to the system established in the past, and 
amplified from the 1990s by the Bushes, Clintons, Obama, Blair, 
Giscard De Stein, Genscher, etc.; the extended arm of the mighty 
Establishment.  

The Just Political System, is not on their books; but rather 
establishing AI in all aspect of society we talked earlier. 

I agree, the capitalism political system need to be replaced, but the 
question is how we could entrance the Just Society System you are 
proposing.   

To me, the countries economical system should be based on 
employment; meaning, creating a planned employment 
opportunity, including work obligation for every one and not just to 
have rights for a better standard of leaving. 

I think however, the people should start a movement to define what 
kind of political system is acceptable before having referendums.  

Studying the history of the world; per all country’s constitutions, the 
people have the same rights, and not that some have more rights 
than others. Also, by all religion teachings the peoples are equal to 
the mighty God.  

By taking these two basic principles Mario; it should not be that 
difficult to legislate new laws. 

I agree.  

The ‘Just Society’ shall be based on ‘No Rich and No Poor People’. 

That is exactly what reads the statement by the late USA President 
Abraham Lincoln”… the government of the people, by the people, 
for the people, shall not perish the earth…” .  
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To me; the President statement defines, the ‘Just Society’. 

Regardless of the type of employment; the people pay should be 
based on the basic expenses. The expenses should encompass; the 
state taxes, employment deductions, home mortgage, car loans, 
utilities cost, food, clothing, children expenses including cost of their 
education, health care cost, one-month vacation, insurances and 
pension cost.  

The production norms to be set. For an example, ton per shift or 
peace of work that each worker needs to produce to offset the costs 
for sale of the product. In addition, the costs of the product shall 
offset the company administrate cost, costs for the system 
equipment maintenance,  upgrade products production systems,  
itd.  

Similarly, all other goods production operations should be set. 

At this time of age, the sealing cost of the product should be 
founded on the high-tech technology suited to the society, as to 
minimize the administration costs and improve the working-class 
wages.  

To promote the education; the responsibility of all, need to be used 
in defining an individual wage pay. For an example; the industry 
company top manager salaries should not be more than 2.25-times 
higher than the company workers or administration employee 
average salaries. For these the most qualified employees such as 
engineers and department managers, will be no more then 2-times 
the workers average salary.   

The municipality officials’ salaries should not be higher than the 
operating companies’ department managers, and no higher than 
1.5% times the municipality employee’s average pay. 
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The health and education system employees pay should be set at 
1.75-times the municipality worker’s pay, while medical doctors pay 
should be 2-times higher to the health and education system 
employees pay. 

How to achieve all of this Carlo?  

Nothing happens over night; but to avoid uprisings and bloodshed, 
we have to start planning and defining the system, before the 
peoples are called to vote on referendums. 

I think Mario, the new system at first should start creating the new 
generations using education at early stage of children’s upbringing 
as a tool. 

Yes, you are right Carlo. 

When I was third year student at our classical high school; we 
studied many subjects including Philosophy and Psychology. I still 
remember the old Greeks philosopher’s theory of education; like 
Hippocrates, Socrates, and Aristotle. Hippocrates, observing the 
human behavers classified people Temperaments; Choleric (hard 
working, analytical, temperamental, Leader, …), Sanguinis 
(opportunist, adventurist, not trusty), Phlegmatic (calm, care free, 
emotionless), Melancholic (depressed, pessimist, hopeless, 
discontent). 

However, based on the philosopher’s thoughts we could gain the 
knowledge using education. 

Socrates „…trough perusing knowledge we learn differences.”; 
Aristotle, „…we gain knowledge from the evidence that we observe 
in the world around us …”.    
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I should mention; old Romans have defined children at their birth as 
„tabula rasa” meaning ‘empty board’ and therefore, the learnings by 
young at their early age is necessary thus, is the building block to 
modify their inherited genetic temperaments and create a positive 
human individual characters for future generations to our societies. 

Therefore, we should start teaching the children 3 to 4-year-old of 
their responsibility, and not only of their rights. 

How we would know what is right or wrong unless we learn. Right. 

The young need to understand „right v/s wrong”; obligations v/v 
ignorance, respect v/s intolerances, love v/s heat, work v/s refusal, 
help v/s tyranny, etc.  

This theory I was reading about; was tested on over tens of 
thousands of young children by the research team of Dr. 
Protopopov in former SSSR, and proven to be correct.     

We should understand, the humans are the most intelligent 
creatures on our planet. By observing other animal species and 
including plants and even grass have intelligences required for own 
survival in a particular environment. Sometime is very surprising to 
see how they do it. 

In an addition; some species like humans, developed predatory 
instinct to extremes. These who become tribe leaders’ subject others 
to work for them.  The human’s standard technic is trickery, blatant 
lies, bribery, bullying, arm twisting in its ugliest form.  

Therefore; in my opinion, only way to eradicate the predatory 
human behavior is to use education at the children early age as a 
method to remodel future generations.  
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Unfortunately, the Mighty Anglo-Saxon leadership at present do not 
use these learnings from the past. They practically removed subject 
of History from the school’s curriculum, thus brainwashing young’s 
and enabling easier ruling.  

The present ruling class, called capitalist liberal democracy; have 
developed the Corporate Management Model; propagating to be the 
most highly evolved state of human Evolution; but is nothing than a 
continuation of the middle age imperial system which is not 
acceptable for humans of 21st century wellbeing. 

You are right Mario. In Anglo-Saxon countries I believe, the children 
been thought to be of a super rase like in Nazi Germany „uber 
mensch” being above other nations. They are promoting not only 
their education system without the history subject but also the 
humans natural gender identity in order to control and misleading 
the new generations. 

They have perfected German Nazi Propaganda minister Goebbels 
theory; ‘repeat lies long enough; the people will accept as to be the 
truth’.  

But, let go back to the history of North America (USA and Canada). 
After defeating British Empire, the first settlers being mostly Anglo-
Saxons entrenched the British Imperial type of governing practices; 
meaning having Elite, workers, and peasants.  African slaves and 
American natives had no rights there. 

Shortly after the new countries have been created, immigrants from 
around the world in masses come to settle there. As you know, the 
immigrants have a different national identity: religion, history, 
language, skin colors, etc. Due to hardship conditions to survive in 
the new land, the new settlers have been competing in-between. 
This was well understood by the Elite. By using old tactics, they 
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been instigating nontolerances and mistrust between nations, thus 
enabling them ease of governing.   

The same policy they apply on to the targeted world countries, thus 
instigating wars around the globe.  

Without any hesitation now; the Elite openly admit „we lie, we 
cheat, we steal”; and of course, they bribe or kill these who oppose 
them. As self’s-proclaimed to be superior, exceptional, a light on a 
hill; their new-found democracy is leading to become a gangster 
society.  

This type of governing practices from the past centuries needs to be 
replaced reflecting the human advancement to present time.  

You are quite right Carlo. But I do not think this type of world 
regimes will be for very long, and certainly not forever. The system 
is outdated. The Capitalism system is a replica of the Middle Ages 
Feudal System with the Landlords called Nobility now called Elite, 
servants and paysans. The Elite now become the owner of the 
countries’ wealth, and need to be replaced. The new constitution 
should be based on a concept „no rich, and no pour” as we talked 
about earlier.  

The question is how.  

Mario, the key lays in the American people hands.  They are the 
most deprived of the wealth, and certainly the force that could make 
changes. 

Per Oxfam America; 1% owes 90%, while 99% owes only 10% of all 
wealth of US.  

Let go back to the children upbringing.  We need to implement a 
proper education system; so that children will learn not only of their 
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rights but also their obligations as a need to support their nations 
wellbeing and to live with all nations in a peaceful coexistence. The 
students in schools need to learn the history, that they would not 
repeat the mistakes from the past. Remember, old Latin expression; 
history is the teacher of life „History Est Magistrate Vieta”. 

Dear Mario, we are discussing issues of the world affairs at present, 
but unfortunately those in the power do not care about our opinion 
and assessment. 

I am afraid you are right. The Elite will not allow any change to the 
system. The people are left to believe; the system established is the 
best that mankind have created up today. 

The world population must work for the Elite „not owe a thing and 
be happy”. 

Carlo, when you said in people hands; voting for a government 
change should be a less evil, or do you hint the classical ways to 
have a system change; revolutions or a military coup.  

Is there any other way Mario? 

I do not think there is one. At the present; government change, is 
like party candidates seating on revolving chairs, but the military 
coup could bring a real change, and is the least bloody and costly to 
a country.  

So far, during all elections at the West; political party candidates 
present to people unrealistic promises, and unless approved by the 
Elite are just promises. 

It’s a bit late, and we should go home Mario. Maybe we will 
continue discussing this hart pressing issues again.  
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By the way Mario, I forgot to mention that my wife employer will 
have meetings with their potential client personal coming next week 
from Russians Federation.  

Remember, she mentioned this the last time we meet. After the 
meetings hopefully Angela’s employer will organize a welcoming 
party for the Russians, and her boss may invite her.   

The custom in our country is as you know; I, as Angela’s husband 
may get invitation too. I am eager to meet the Russians since I have 
never been in their country. The most I know about the Russians 
and their country is from the literature, and media of which are 
some very unfriendly today.  

However, it’s a bit late this evening, and if I get the invitation will 
post you of how it went.  

Have a good night. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


